
Inspreken maandag 15 januari 2018 commissie ruimte 
 
Dank u wel voorzitter 
 
Voor ik het woord neem wil graag mijn complimenten maken aan de griffier voor de 
wijze waarop zij deze inspreek mogelijkheid heeft begeleid en voorbereid, dank 
daarvoor. 
 
 
Inspreken namens alle bewoners 
 
locatie 
 
Herdershof, gelegen aan de zuidkant van de Elburgerweg tegenover de 
Rhijnsburglaan. 
Toegangsweg naar 9 huizen en een verkorte fietsroute voor veel leerlingen van de 
Noordgouw en wandelaars. 
 
probleemstelling 
 
Slecht wegdek, asfalt is ruim 35 jr. geleden gelegd en er is nog nooit onderhoud 
gepleegd. Het asfalt kent veel slechte plekken, m.n. bij de aansluitingen van de 
diverse in- en uitritten. 
De weg is eigenlijk te smal, m.n. voor het tegenwoordige zware verkeer zoals 
diverse Rova-diensten etc., de bermen worden voortdurend kapot gereden. 
Bij regenval ontstaat er veel wateroverlast op het wegdek en in de berm, wat leid tot 
één grote modderbende. 
Er is geen sprake van waterafvoer, Ik heb u voorafgaand een aantal foto’s 
voorgelegd. 
 
Bij bezoek kunnen niet alle autos op ons terrein worden geparkeerd, onze gasten 
krijgen een parkeer advies zodat ze niet door de modder hoeven te lopen. 
 
vraag 
 
Onze vraag is: een serieuze beoordeling en aanpak van het water probleem.  
De aanwezige berm kan onmogelijk het regenwater opvangen, daar zijn 
afvoerputten voor bedoeld, er zijn op de Herdershof 10 afvoerputten waarin 
nagenoeg geen druppel wordt afgevoerd. 
Statistisch gezien gaat het alleen maar meer en heviger regenen waarbij ons 
probleem alleen maar groter wordt. Hoe eenvoudig kan het zijn de bermen zo in te 
richten of te bewerken dat het hemelwater wel in de bestaande putten wordt 
afgevoerd, dan is ons probleem opgelost. 
 
De wegen binnen de gemeente zijn goed onderhouden en vernieuwd, kosten nog 
moeite worden gespaard, echter wanneer u de Herdershof binnen rijdt komt u in een 
andere wereld. Ik kan me niet voorstellen wanneer er in een straat binnen de 
gemeente een aantal putten het hemelwater niet afvoeren en de straat blank komt te 
staan dat er geen actie door de gemeente wordt ondernomen. 
 



Vanaf 2011 heb ik regelmatig contact met de gemeente gehad. Contacten verliepen 
moeizaam, van geen reacties tot afspraken welke niet werden nagekomen. Hiervan 
heb ik overigens een uitgebreid overzicht, het is beschamend te lezen hoe er, met 
een serieuze vraag, van een ingezetene wordt omgegaan. 
 
Het is voor mij onbegrijpelijk dat wij onze klacht m.b.t. de wateroverlast niet over de 
bühne kunnen krijgen bij de contact ambtenaar, hij richt zich voortdurend alleen op 
het wegdek. 
Met het feit dat het wegdek voorlopig niet vernieuwd zal worden heb ik me reeds 
lange tijd geleden verzoend. 
 
 
U vraagt zich misschien af welke acties er tot nu toe zijn genomen. 
 

2012 

3 juni, gesprek met de toenmalige Wethouder Dhr. van der Stege en 
contactambtenaar Dhr. Jacco Schuurman. 
A.d.h.v. foto's situatie uitgelegd. 
Binnen 14 dagen volgt reactie/voorstel inzake aanpak Herdershof. 
- 1e prioriteit, afvoer waterputten(10 stuks) verbeteren. 
- herstel wegdek wordt nader beoordeeld. 
 
Geen enkel reactie ontvangen. 
 
In juni 2013 is een klein deel van de berm (het diepste punt) bij no 4 afgegraven, 
hetgeen het probleem alleen nog maar groter heeft gemaakt. 
 
Medio 2014 zou een deel van het straatwerk bij de inrit worden aangepast, 
werkzaamheden zijn nooit uitgevoerd. 
 
 
Laatste contact  
 

2017 

Contactambtenaar:   
7 maart  met de contact ambtenaar (Jacco Schuurman) uitgenodigd gezamenlijk de 
Herdershof bekeken.  
12 juni herinneringsmail aan Jacco Schuurman. 
  3 juli reactie ontvangen, zou overleggen met deskundige, verder geen vervolg. 
 

2018 

   2 jan n.a.v. mijn verzoek tot inspreken, ook hier volgt weer de reactie dat het 
wegdek geen prioriteit heeft. 
 
mogelijke oplossingen 
 
Afschot in de bermen verbeteren naar de afvoerputten. 
Een aantal witte stenen in de binnen bochten zodat deze niet kapot gereden worden 
Het mogelijk leggen van grasstenen, waterdoorlatend. 



Hemelwater geleiding naast het asfalt in de vorm van een goot, zoals bijv. op de 
Oldekampshof. 
 
 
Afronding 
 
Geachte voorzitter en commissie ik hoop dat ik u een helder beeld heb geschetst 
van de situatie en spreek de wens uit dat er op een adequate manier aan een 
oplossing gewerkt zal worden. 
 
 
 
BIJLAGE 
- Foto’s 
- Verslag van contact momenten met de Gemeente 
- Kopie inspreken 
 
 
 
 
 


